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PROTOKOLL 

LUNDS 
UNIVERSITET 

Diarienummer 
V 2023/2052 

2023-09-20 

Protokoll fört i den centrala 
skyddskomrnittån för Lunds universitet 

Lokal: Wrangel 117, Biskopsgatan Lund 

Närvarande: 
Jimmie Kristensson, vicerektor, ordförande 
Marie Härstedt, HR-direktör, sektionen HR 
Åsa Bergenudd, byggnadschef, sektionen LU Byggnad 
Agneta Sanmartin, överskyddsombud 
Bengt Meuller, överskyddsombud (from §7) 
Benny Mårtensson, överskyddsombud 
Isabel Bohlin, OFR/ST 
Aferdita Iseni, ersättare Seko 
Johan Stenmark, Saco-S 
Anton Silverbem, överstuderandeskyddsombud 
Erik af Klinteberg, studeranderepresentant 

Adjungerade: 
Anne Link, sektionschef, Företagshälsovården 
Marie Gruvhammar, samordnare, Studenthälsan 
Caroline Amarelle, HR-specialist, Sektionen HR 
Anna Sjösten, HR-specialist, Sektionen HR, sekreterare 

Frånvarande: 
Ingrid Lagerborg, Seko 

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat 

§2 Val av justeringsperson 
Anton Silverbem väljs att jämte ordförande justera protokollet. 
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§3 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 

§4 Genomgång av föregående mötesprotokoll med 
beslutsuppföljning 
Protokollet läggs till handlingarna. 

§5 Ordförande informerar 
Jimmie Kristensson informerar om universitetets deltagande i paraden 
som anordnades av LundaPride i augusti. Evenemanget drog många 
deltagare och var mycket uppskattat. 

§6 Information från överskyddsombuden 
Agneta Sanmartin informerar om följande: 

a. skyddsombudsvalet har inletts 
b. överskyddsombuden planerar för skyddsombudens dag med 

flera spännande föreläsningar den 30 oktober 
c. överskyddsombuden har haft dialog med säkerhetschefen 

gällande framtida informationsutskick i situationer då alla 
verksamma vid LU behöver nås 

§7 Information från studerandeskyddsombuden 
Anton Silverbern lyfter följande punkter: 

a. Fråga om rutiner gällande brandlarm har lyfts av 
studerandeskyddsombud, efter upplevda brister i samband med 
tentamen. Förutom brandsäkerhet så är detta även en 
rättssäkerhets fråga. 

b. Upplevda ventilationsbekymmer i några byggnader har 
rapporterats in av studenter. Studenterna uppmanas av den 
centrala skyddskommitten att rapportera in detta som tillbud, 
varpå berörd husprefekt kan samverka med fastighetsägaren. 
Återkoppling gällande åtgärder behöver därefter ske till 
studerandeskyddsombuden. Vikten av att studenterna följer 
skyltar gällande antal personer per lokal påtalas också. 

c. Studerandeskyddsombuden efterfrågar en generell påminnelse 
om att bjuda in studerandeskyddsombud till skyddsrond, vilket 
den centrala skyddskornmitten understryker vikten av. 

d. Fråga om schemaläggning av undervisning under 
verksamhetsförlagd utbildning (VFU) men även undervisning 
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som sträcker sig över flera campusområden diskuteras. Rutiner 
för schemaläggning behöver finnas för att möjliggöra tid till 
förflyttning mellan undervisningsplatser. SAM-teamet låter 
hälsa att stödmaterial att använda inför VFU är under 
framtagande, en riskbedömning inför VFU behöver även 
innehålla denna aspekt. 

e. Studerandeskyddsombuden önskar inleda en dialog gällande 
upplevd brist på studieplatser. För att underlätta sådan dialog 
behöver punkten förberedas mer ingående genom underlag. 
Önskemålet från studenterna är i korta ordalag exempelvis 
längre öppettider och information om var studieplatser finns. 
Den centrala skyddskommitten reflekterar kort över eventuellt 
behov av en universitetsgemensam arbetsgrupp med tydligt 
uppdrag kring denna fråga. 

§8 Information om inkomna inspektionsmeddelanden 
från Arbetsmiljöverket, samt rapporterade allvarliga 
tillbud/arbetsplatsolyckor 
Sedan föregående möte har fyra allvarliga tillbud/arbetsplatsolyckor 
inrapporterats på Lunds universitet. Anna Sjösten informerade kort 
om respektive händelse. 

§9 Fortsatt dialog kring arbetsmiljömål 2024 och 
framåt 
Den centrala skyddskommitten fortsatte arbetet med att ta fram 
framtida arbetsmiljömål för Lunds universitet genom en workshop i 
två delar under ledning av Caroline Amarelle och Anna Sjösten. 
Punkten återkommer vid nästkommande möte. 

§10 Dialog om kommande remiss: studiesociala 
skydds ronder 
Marie Gruvhammar informerar om kommande remiss gällande 
studiesociala skyddsronder vid Lunds universitet. Remissen går ut i 
slutet av september, riskbedömning är inledd och målsättning för 
rektorsbeslut är i januari 2024. 

§11 Dialog om halvårsuppföljning av sjukfrånvaron 
Caroline Amarelle sammanfattar halvårsuppföljningen av 
sjukfrånvaron januari-juni 2023 och det arbete som genomförs på 
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fakultetsnivå/motsvarande med att analysera sjukfrånvarostatistiken 
och arbeta med lokala handlingsplaner för att främja hälsa. Kort 
dialog förs kring sjukfrånvaron som för hela LU har minskat jämfört 
med samma period förra året och den centrala skyddskommitten 
konstaterar att den låga sjukfrånvaron inte får leda till att det 
förebyggande arbetet stannar av. Ordförande framför ett tack till alla 
som på olika sätt bidragit till att professionalisera arbetet med att 
analysera sjukfrånvarostatistiken, och konstaterar att ett stort arbete 
görs lokalt. 

§12 Dialog om revision av riktlinje och rutin gällande 
riskbruk och skadligt bruk 
Caroline Amarelle informerar om bakgrunden till revideringsbehov av 
nuvarande riktlinjer och rutiner, samt om det arbete som gjorts för att 
bearbeta och samverka förslaget med såväl fackliga representanter och 
skyddsorganisation med flera intressenter. Dialog förs kring förslaget 
på riktlinje som ska genomgå remissrunda inom universitetet med 
start i september. 

Saco-S framför vikten av en transparent framtagandeprocess av såväl 
riktlinje som rutin. Överskyddsombuden framför önskemål om att 
rutinen genomgår riskbedömning. Företagshälsovården framför 
tacksamt att det systematiska arbetsmiljöarbetet genomlyser hela 
rutinen vilket tydliggör kopplingen till de arbetsmiljörelaterade risker 
som kan uppstå om någon har ett riskbruk eller skadligt bruk. 

§ 13 Övriga frågor 
Bengt Mueller lyfter fråga gällande fritextsvar i OSA-enkäten. 
Överskyddsombuden har i något fall fått kännedom om att alla svar 
inte tas i beaktande, varför önskemål framförs om att 
huvudskyddsombud får ta del av samtliga enkätsvar. Efter dialog 
konstaterar den centrala skyddskommitten att samverkan med berört 
skyddsombud är viktigt såväl i förberedelsefas som i analysfas, och att 
arbetssättet kan se olika ut beroende på vilken organisationsnivå 
enkäten genomförs. 
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§14 Ordförande förklarar mötet avslutat 
Ordförande avslutar mötet. 

Vid protokollet: 

Justeras: 
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Jimmie Kristensson 
ordförande 

Anton Silverbem 
j usteringsperson 


